



STAR SHINE

明星闪耀鬃毛梳理液

Luxurious finishing touch

让您的爱马享受尊贵毛发护理

Cavalor Star Shine is a long-lasting hair conditioner with a unique and pleasant aroma. Cavalor Star Shine gives your horse's coat a brilliant gloss, adds volume to the hair and keeps mane and tail tangle-free for up to a week.

Cavalor Star Shine 明星闪耀鬃毛梳理液，是一款功效持久的马用毛发护理液，具有独特宜人的香味。Cavalor Star Shine 为您的马毛提供绚丽的光泽，增加毛发的丰盈度，并使鬃毛和尾巴在长达一周的时间内保持顺滑无打结。

MAKE YOUR STAR SHINE 让您的明星闪耀

Cavalor Star Shine contains a mixture of high-quality silicones. Yes, we do use silicones, because we are convinced that the use of high quality silicones is essential for an excellent detangler. Many cheaper products use low-quality silicones that can damage the hair. Using Cavalor Star Shine prevents coat stains because of the dust- and dirt repellent properties. Every hair strand will be coated with a protective layer to prevent tangling of the mane and tail. This protective layer prevents excessive pulling and reduces breakage. Cavalor Star Shine helps repair damaged hair while enhancing coat colour and structure with an eye-catching shine.

Cavalor Star Shine 含有优质有机硅的混合物。是的，我们确实使用有机硅，因为我们相信使用高质量的有机硅对于解决毛发打结，让毛发顺滑至关重要。许多便宜的产品使用会损坏毛发的劣质硅产品。由于具有防尘和防污特性，使用 Cavalor Star Shine 可防止毛发污渍。每根毛发都将涂上一层保护层，以防止鬃毛尾巴打结或者被拽断。Cavalor Star Shine 有助于修复受损的毛发，同时增强毛色光泽，改善发质结构，引人注目。

Next to the high-quality ingredients, also has a neutral pH.

除了优质成分外，还具有中性 pH 值。

The gentle formula will keep the coat, mane and tail hydrated, which results in more volume and elasticity, anti-static hair and a healthy and well-kept impression.

温和的配方可有效锁住毛发的水分，从而使毛发更丰盈、更有弹性、抗静电，保持健康和美丽的日常毛色。

CAVALOR STAR SHINE 明星闪耀鬃毛护理液

Directions of Use 使用说明

Preferably immediately following a bath, spray Cavalor Star Shine on your horse' s wet mane, tail and coat. For best results, rub down the horse' s coat with a wool or cotton cloth afterwards.

最好在沐浴后立即将 Cavalor Star Shine 喷在马湿的鬃毛、尾巴和毛皮上。为了获得最佳效果，沐浴之后，用羊毛或棉布擦干马的身体。

Caution: for external use only. 注意：仅供外用。

Tip: Use Cavalor Star Shine to remove stains without water. Spray directly on the stain, wait a few minutes and rub the stain with a cloth.

提示：使用 Cavalor Star Shine 明星闪耀沐浴液，无需水即可去除污渍。直接喷在污渍上，等待几分钟，然后用布擦拭污渍。

Description 产品描述 White liquid 白色液体

Packaging & Storage 包装& 储存

Keep out of reach of children. 开封后保质期一年。远离儿童处。